
P ROTOKÓŁ  NR   II/2018 

 

z posiedzenia II/2018 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 30 listopada 2018 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach II/2018 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 15 Radnych. 

 

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka, Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady II/2018 sesji 

Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad II/2018 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Obecni na sali Radni Rady Miejskiej w Barczewie jednogłośnie przyjęli porządek obrad (wykaz 

imiennego głosowania w załączeniu); 

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad I/2018 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5. Projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Barczewie; 

6. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Barczewie 

7. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

    w Barczewie; 

8. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Finansów Publicznych Rady Miejskiej w Barczewie; 

9. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy Rady 

Miejskiej w Barczewie; 

10.Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Barczewie; 

11.Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych Rady   

Miejskiej w Barczewie; 

12.Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  

w Barczewie; 

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Barczewa; 

14.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy gminy Barczewo  

z organizacjami pozarządowymi na 2019 rok“; 

15.Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami  

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty na terenie Gminy Barczewo; 

16. Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości; 

17. Projekt uchwały w sprawie opłaty miejscowej; 

18. Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej; 

19. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

20. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2028; 

21. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2018 rok; 

22. Sprawy różne i wolne wnioski;  

23. Zamknięcie obrad  II/2018 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 



Do punktu 4 

 

Radni jednogłośnie ( 15 głosami „za” – wykaz głosowania w załączeniu) przyjęli protokół z obrad I/2018 

sesji Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 19 listopada 2018 roku; 

 

Do punktu 5 

 

Pani Przewodniczący przedstawiła wyjaśnienia do projektu uchwały oraz odczytała treść regulaminu 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zapytała czy są chętni Radni do uczestnictwa w Komisji 

Skrutacyjnej, która to przeprowadzi wybory dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Barczewie? 

 

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłosili się następujący Radni: 

1. Urszula Mosakowska 

2. Bogumiła Liskowska 

3. Tomasz Kaczor 

 

Obecni na sali Radni jednogłośnie przyjęli skład osobowy Komisji Skrutacyjnej (wykaz głosowania w 

załączeniu). 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zgłosiła kandydaturę Pani Radnej Haliny Bronka na 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej i umotywowała tą kandydaturę. Pani Radna Halina Bronka 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Pan Radny Bartosz Pontus zgłosił kandydaturę Pana Radnego Grzegorza Matłoki na 

Wiceprzewodniczącego Rady i umotywował tą kandydaturę. Pan Grzegorz Matłoka wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 

Pani Radna Urszula Mosakowska zgłosiła kandydaturę Pana Radnego Piotra Groszkowskiego na 

Wiceprzewodniczącego Rady. Pan Radny Piotr Groszkowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Pani Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej oraz 

przygotowania kart do głosowania. 

 

Wznowienie obrad po przerwie; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poprosiła Panią Urszulę Mosakowską – Przewodniczącą 

Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie regulaminu przeprowadzenia głosowania nad wyborem 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Barczewie; 

 

Pani Urszula Mosakowska odczytała treść regulaminu głosowania; 

 

Komisja Skrutacyjna wpisała nazwiska kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady bez zachowania 

kolejności alfabetycznej ( mówi o tym regulamin wyboru Wiceprzewodniczących Rady) w związku z 

czym Pani Przewodnicząca Rady zarządziła przeprowadzenia głosowania: 

 „Czy Pan/Pani Radny/Radna jest za umieszczeniem alfabetycznym wykazu wskazanych Radnych 

na stanowisko Wiceprzewodniczących Rady na kartach do głosowania?” 

 

Obecni na sali Radni stosunkiem głosów: 1 „za”, 14 przeciw (wykaz imiennego głosowania w załączeniu) 

zagłosowali aby pozostawić nazwiska kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady bez zachowania 

kolejności alfabetycznej; 

 

Pani Urszula Mosakowska odczytała dalszą treść regulaminu głosowania; 



Pani Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej wyczytała kolejno nazwiska Radnych i wręczyła im karty do 

głosowania, które to po wypełnieniu Radni umieścili w urnie; 

 

Pani Aleksandra-Ciechanowicz Osiecka zarządziła przerwę w celu ustalenia wyników głosowania przez 

Komisję Skrutacyjną; 

 

Wznowienie obrad po przerwie; 

 

Pani Urszula Mosakowska odczytała treść protokołu z przebiegu głosowania nad wyborem 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że w wyniku przeprowadzonych wyborów żaden z 

kandydatów nie osiągnął wymaganej większości głosów w związku z czym należy przeprowadzić 

ponowne wybory z ponownym zgłaszaniem kandydatów; 

 

Do ponownego głosowania zgłoszone zostały następujące kandydatury: 

 

1. Halina Bronka 

2. Grzegorz Matłoka 

3. Piotr Groszkowski 

 

Zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na kandydowanie; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przedstawiła dokładne szczegóły dotyczące wypełnienia kart do 

głosowania; 

 

Zebrani Radni ponownie wypełnili karty do głosowania. Pani Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę 

w celu ustalenia wyników głosowania i przygotowania protokołu przez Komisję Skrutacyjną; 

 

Wznowienie obrad; 

 

Pani Urszula Mosakowska odczytała treść protokołu i przedstawiła wyniki głosowania, na podstawie 

których na Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Barczewie wybrana została bezwzględną większością 

głosów Radna: 

1. Halina Bronka 

 

W związku z tym, że żaden z pozostałych kandydatów nie uzyskał wymaganej bezwzględnej  większości 

głosów komisja skrutacyjna  przeprowadziła kolejne glosowanie na kandydatury:  

Grzegorza Matłokę i Piotra Groszkowskiego, w celu wyboru drugiego wiceprzewodniczącego. 

 

Zebrani Radni ponownie wypełnili karty do głosowania. Pani Przewodnicząca Rady zarządziła przerwę 

w celu ustalenia wyników głosowania i przygotowania protokołu przez Komisję Skrutacyjną; 

Pani Urszula Mosakowska odczytała treść protokołu i przedstawiła wyniki głosowania, na podstawie 

których na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Barczewie wybrany został bezwzględną 

większością głosów 

1. Grzegorz Matłoka 

 

Rada Miejska podjęła: 

   UCHWAŁA nr II(2)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

                        w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Barczewie 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 



Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Przewodnicząca Rady po czym zapytała obecnych 

na sali Radnych, kto wyraża chęć wejścia w skład Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Barczewie? 

 

Do składu Komisji weszli:  

1. Maria Sidor 

2. Andrzej Turek  

3. Adam Dowgiałło 

4. Krystyna Mańkowska 

 

Na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została wybrana Pani Maria Sidor; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr II(3)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Barczewie 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 6 porządku obrad w załączeniu; 

 

Do punktu 7 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Przewodnicząca Rady po czym zapytała obecnych 

na Sali Radnych, kto wyraża chęć wejścia w skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Barczewie? 

 

Do składu Komisji weszli: 

1. Tomasz Kaczor 

2. Urszula Mosakowska 

3. Piotr Groszkowski 

4. Adam Dowgiałło 

Na Przewodniczącego Komisji wybrany został Pan Tomasz Kaczor; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr II(4)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 7 porządku obrad w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Przewodnicząca Rady po czym zapytała obecnych 

na Sali Radnych, kto wyraża chęć wejścia w skład Komisji Finansów Publicznych Rady Miejskiej w 

Barczewie? 

 

Do składu Komisji weszli:  

1. Krystyna Mańkowska 

2. Grzegorz Matłoka 

3. Halina Bronka 

4. Bogumiła Lisowska  

5. Maria Sidor 

 

Na Przewodniczącą Komisji Finansów Publicznych została wybrana Pani Krystyna Mańkowska 

 

Rada Miejska podjęła: 



UCHWAŁA nr II(5)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

w sprawie powołania Komisji Finansów Publicznych Rady Miejskiej w Barczewie 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 8 porządku obrad w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Przewodnicząca Rady po czym zapytała obecnych 

na sali Radnych, kto wyraża chęć wejścia w skład Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy 

Rady Miejskiej w Barczewie? 

 

Do składu Komisji weszli: 

1. Adam Dowgiałło 

2. Sebastian Białecki 

3. Krzysztof Dowgiałło 

4. Piotr Groszkowski 

 

Na Przewodniczącego Komisji został wybrany Pan Adam Dowgiałło; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr II(6)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

w sprawie powołania Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy Rady Miejskiej w 

Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 9 porządku obrad w załączeniu; 

 

Do punktu 10 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Przewodnicząca Rady po czym zapytała obecnych 

na sali Radnych, kto wyraża chęć wejścia w skład Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Barczewie? 

 

Do składu Komisji weszli: 

1. Bogumiła Lisowska 

2. Sebastian Białecki 

3. Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 

4. Krystyna Mańkowska 

5. Andrzej Turek 

 

Na Przewodniczącą Komisji wybrana została Pani Bogumiła Lisowska; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr II(7)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

w sprawie powołania Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 10 porządku obrad w załączeniu; 

 

 

Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Przewodnicząca Rady po czym zapytała obecnych 

na Sali Radnych, kto wyraża chęć wejścia w skład Komisji do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych 



Rady Miejskiej w Barczewie? 

 

W skład Komisji weszli: 

1. Krzysztof Dowgiałło 

2. Adam Dowgiałło 

3. Andrzej Turek 

 

Na Przewodniczącego Komisji wybrany został Pan Krzysztof Dowgiałło 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr II(8)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

w sprawie powołania Komisji do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych Rady Miejskiej w 

Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 11 porządku obrad w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Przewodnicząca Rady po czym zapytała obecnych 

na sali Radnych, kto wyraża chęć wejścia w skład Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Barczewie? 

 

W skład Komisji weszli: 

1. Bartosz Pontus 

2. Halina Bronka  

3. Maria Sidor 

4. Balbina Buras 

5. Grzegorz Matłoka 

6. Krystyna Mańkowska 

 

Na Przewodniczącego Komisji wybrany został Pan Bartosz Pontus; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr II(9)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania do punktu 12 porządku obrad w załączeniu; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zarządziła przerwę w obradach w celu zaopiniowania dalszych 

projektów uchwał przez nowo wybrane Komisje Rady Miejskiej w Barczewie; 

 

Do punktu 13 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Sekretarz Danuta Tarasiewicz; 

 

Po przedstawieniu wyjaśnień i przeprowadzeniu dyskusji Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr II(10)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

         w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Barczewa; 

 

Imienny wykaza głosowania w załączeniu; 

 

 

 



Do punktu 14 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Anna Gędas zajmująca się współpracą z 

organizacjami pozarządowymi w Gminie Barczewo; 

 

Po przedstawieniu wyjaśnień, przeprowadzenia dyskusji nad projektem uchwały oraz pozytywnym 

zaopiniowaniu przez Komisję Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy Rada Miejska podjęła: 

 

 UCHWAŁA nr II(11)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

         w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy gminy Barczewo z organizacjami 

pozarządowymi na 2019 rok“ 

 

Imienny wykaza głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 15 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa oraz Pan 

Krzysztof Zdziarstek – kierownik wydziału Budownictwa, Inwestycji  i Ochrony Środowiska; 

 

Na obrady sesji Rady Miejskiej przybył Prezes Zakładu Gospodarki Odpadami Komunalnymi w 

Olsztynie Pan Marek Bryszewski, który przedstawił Radnym, który przedstawiła Radnym prezentację 

dotyczącą gospodaraowania odpadami i wysokości cen za te odpady; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz- Osiecka złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w temacie 

proejktu uchwały; 

 

Radni jednogłośnie wniosek przyjęli ( imienny wykaza głosowania w załączeniu) 

 

Opinie Komisji Finansów Publicznych oraz Komisja Rolnictwa iOchrony środowiska – Komisje 

zaproponowały następujące wysokości stawek za gospdarowanie odpadami: 

- za odpdady segregowane – 9,00zł 

- za odpady zmieszane – 27,00zł 

 

Po przeprowadzeniu dyskusji i wyrażeniu opinii przez Komisje Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr II(12)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami   komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty na terenie Gminy Barczewo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 16 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Dorota Kondratowicz; 

 

Po przeprowadzeniu dyskusji na obradach Komisji Finansów Publicznych i Komisji Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska podjęta została decyzja o podjęciu uchwały w sprawie podatku od nieruchomości. Projekty 

uchwał odnośnie ustalenia opłaty miejscowej, opłaty targowej oraz wysokości stawek podatku od 

środków transportowych nie muszą być podjęte gdyż Komisje zawnioskowały o pozostawienie 

wysokości tych stawek na poziomie roku 2018; 

 

Wysokość stawki podatku rolnego ww. Komisje wnioskują ustalić na podstawie komunikatu Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego bez potrzeby podejmowania uchwały; 

 



Pan Burmistrz złożył autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

miejscowej, opłaty targowej i wysokości podatku od środków transportowych tj. pozostawienie 

wysokości tych opłat na poziomie roku 2018; 

 

Radni jednogłośnie przyjęli autopoprawkę Pana Burmnistrza (wykaz imiennego głosowania w 

załączeniu); 

 

 

Pani Dorota Kondartowicz przedstawiła wyjaśnienia dotyczące wysokości stawki podatku od 

nieruchomości. Wysokości stawki na 2019 rok wynosić będzie 3,00zł; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – Komisja pozytywnie opiniuje zaproponowaną stawkę podatku 

od nieruchomości; 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr II(13)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

                                     w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

 

Do punktu 17, 18, 19 

 

Obecni na sali Radni przegłosowali autopoprawkę Pana Burmistrza Andrzeja Maciejewskiego w sprawie 

pozostawienia wysokości stawki opłaty miejscowej, opłaty targowej oraz wysokości stawki podatku od 

nieruchomości na obowiązującym pozimie – tj. na wysokości obowiązującej w 2018 roku; 

 

Wykaz imiennego głosowania Radnych w załączeniu; 

 

Pani Przewodnicząca Rady zarządza przerwę w obradach; 

 

Wznowienie obrad po przerwie; 

 

Do punktu 20 i 21 

 

Wyjaśnienia do projektów uchwał przedstawiła Pani Skarbnik Dorota Kondratowicz; 

 

Po przedstawieniu wyjaśnień Radni rozpoczęli dyskusję w sprawie przedstawionych projektów uchwał; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych do punktu 20 i 21 – opinia pozytywna; 

 

 

Rada Miejska podjęła: 

UCHWAŁA nr II(14)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

                        w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2028; 

 

Rada Miejska podjęła:   

UCHWAŁA nr II(15)2018 z dnia 30 listopada 2018 roku 

                                   w sprawie zmiany budżetu Gminy Barczewo na 2018 rok 

 

Imienny wykaz Radnych do obu uchwał w załączeniu; 

 

 

 



Do punktu 22 

 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła by wszystkie Komisje, które zostały powołane aby przygotowały 

plany swojej pracy na 2019 rok i do 15 grudnia 2018 roku przesłały je do Pani Przewodniczącej; 

 

Pan Adam Dowgiałło przekazał, że w bazie Szlachetnej Paczki została jedna rodzina i zaapelował o 

włączenie się Radnych, pracowników Urzędu oraz mieszkańców o wsparcie tej rodziny; 

 

Pan Adam Dowgiałło poruszył kwestię budżetu obywatelskiego i braku realizacji w danym roku 

budżetowym zadania ( chodzi konkretnie o zadanie dotyczące postawienia fortepianu w ramach środków 

z puli ogólnomiejskiej). Nie udało się wyłonić wykonawcy i Pan Radny pyta co w przypadku kiedy 

regulamin budżetu obywatelskiego nie przewoduje przesunięć środków w momencie kiedy nie ma 

umowy i wykonawcy. Pan Radny pyta co się stanie z kwotą przeznaczoną na to zadanie – czy zostanie 

ona przesunięta na rok kolejny? Czy środki przepadają i pomysłodawca będzie musiła po raz kolejny 

wziąć udział w kolejnej edycji? 

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że jeśli umowa nie została zawarta to kwota ta wygaśnie z końcem roku; 

 

Pani Halina Bronka dodała, że szkoda byłoby gdyby to zadanie nie została zrealizowane i stwierdziła, że 

Pan Burmistrz swoim zarządzeniem może zwiększyć środki na to zadanie, o co Pani Radna bardzo prosi; 

 

Pan Burmistrz przekazał, że środki zostały podzielone uchwałą  i zgodnie z wolą Radnych. Uchwała musi 

być wypełniona w takiej formie jak została podjęta; 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że jeśli chodzi o realizację zdań z budżetu obywatelskiego to Rada swoją 

uchwałą ściśle określiła jakie kwoty na realizację budżetu zostały przekazane. Zarządzenie Burmistrza 

nie może być sprzeczne z uchwałą Rady. Aby móc zwiększyć środki trzeba byłoby zmienić uchwałę Rady, 

ale według Pani Skarbnik jest na to za późno. Środki z tego zadania trafią do puli ogólnych środków, 

które Rada będzie dzieliła w budżecie w roku 2019; 

 

Pan Piotr Groszkowski wystąpił z prośbą do Pana Burmistrza o: 

- uzupełnienie żarówek w latarniach w Nikielkowie; 

- ustandaryzowanie koloru światła w żarówkach; 

- wystąpienie do Powiatowej Służby Drogowej o oczyszczenie krawędzi jezdni, w których zalega piach, 

liście i gałązki. W trakcie opadów deszczów będzie zapchana kanalizacji burzowa; 

- ul. Lawendowa w Nikielkowie – czy wykonawca budowy drogi Wójtowo/Nikielkowo mógłby 

pozamiatać piach na ulicach? 

 

Pan Burmistrz poprosił Radnych aby takie prośby jakie złożyła Pan Radny Piotr Groszkowski składać do 

pracowników Urzędu bądź Burmistrza za pośrednictwem e-mail lub telefonicznie. Pan Burmistrz dodał, 

że nie ma potrzeby by czekać z takimi problemami do kolejnej sesji Rady.  

 

Pan Burmistrz przekazał Panu Radnemu Piotrowi Groszkowskiemu, że sprawa żarówek oraz 

oczyszczania krawędzi zostanie zgłoszona Panu Grzegorzowi Matyce, który jest odpowiedzialny za te 

kwestie z ramienia Urzędu. Jeśli zaś chodzi o ul. Lawendową to Pan Andrzej Maciejewski odbył 

spotkanie z inżynierem kontraktu gdzie poruszona była kwestia tej drogi i stanu bezpeiczeństwa na niej. 

Na dzień dzisiejszy działania oczyszczania tej drogi zostały podjęte – dodał Pan Burmistrz.  

 

Pan Andrzej Turek złożył wniosek, aby w trakcie dyskusji na konkretny temat nie były poruszane tematy 

poboczne; 

 

Pan Bartosz Pontus wystąpił z prośbą do Pana Burmistrza o zaproszenie przedstawiciela MPEC w 

Olsztynie w temacie spalarnii odpadów, który wyjaśniłby na czym to bedzie polegało i przedstawienie 

tej kwestii mieszkańcom pobliskich mniejscowości; 



 

Pani Balbina Buras poruszyła kwestię niszczenia terenów publicznych przez zwierzęta leśne. 

Odszkodowania można uzyskać za szkody na terenach rolniczych. Czy bedzie można ubiegać się o 

odszkodowania na terenach publicznych? 

 

Pan Burmistrz przekazał, że szkody łowieckie wyrządzone przez dziki są pokrywane przez koła łowieckie. 

Jeśli chodzi o szkody na terenach prywatnych czy gminnych to sprawy z powództwa cywilnego. Pan 

Burmistrz postara się sprawdzić tą kwestię szczegółowo z Kierownikiem BIOŚ; 

 

Pan Burmistrz zaproponował Panu Radnemu Bartoszowi Pontusowi aby na początku zwrócić się do 

MPEC-u z zapytaniem na piśmie jakie są plany jeśli chodzi o spalarnie odpadów; 

 

Pan Andrzej Maciejewski poprosił Radnych o opinię jeśli chodzi o pokaz fajerwerków w Sylwestra oraz 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji Stałych oraz do Pani Przewodniczącej Rady o 

przedstawienie opinii Komisji na temat projektu budżetu na 2019 rok. Wnioski i ewentualne propozycje 

zmian Komisje składają na piśmie do Przewodniczącej Komisji Finansów Publicznych. Następnie zostaje 

zwołane posiedzenie Przewodniczących Stałych Komisji z  Przewodniczącą Komisji Finansów 

Publicznych, na którym to zostaje przeprowadzona debata na temat projektu budżetu na 2019 rok. Po 

posiedzeniu Komisja Finansów Publicznych przedstawia ewentualne wnioski jako autopoprawkę do 

budżetu. Pan Burmistrz prosi o jak najszybsze zwołanie Komisji aby można było po światach podjąć 

uchwałę w sprawie budżetu na 2019 rok; 

 

Pani Maria Sidor zapytała czy będą wykonywane jeszcze w tym roku remonty dróg gminnych? 

 

Pan Burmistrz poinformował, żebędą w tym roku wykonywane jeszcze remonty dróg. Na ten cel została 

zabezpieczona na dzisiejszej sesji środki; 

 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o informowanie jej o posiedzeniach 

Komisji aby mogła w miarę możliwości uczestniczyć w tych posiedzeniach. Pani Aleksandra 

Ciechanowicz-Osiecka poprosiła również aby protokoły z obrad sesji były zwięzłe i zawierała 

najważniejsze kwestie z obrad; 

 

Pan Piotr Groszkowski dołącza się do prośby Pani Przewodniczącej oraz prosi aby protokoły były 

umieszczane na bip w wersji pdf; 

 

Pani Halina Bronka przedstawiła kwestię odnośnie zwoływania Komisji Rady – porządków posiedzeń, 

terminów publikacji na bip, obsługi Komisji itp. 

 

Pan Bartosz Pontus złożył wniosek o przesyłanie matreiałów na sesję w wersji elektronicznej; 

 

Pan Burmistrz podziękował za cenne uwagi Radnych dotyczące protokołu i przesyłania materiałów na 

sesję w formie elektronicznej. Pan Andrzej Maciejewski poprosił Radnych by złożyli w formie pisemnej 

bądź e-mail zgodę na przesyłanie materiałów na sesję w formie elektronicznej. Przekazywanie 

materiałów w formie papierowej to wymóg ustawowy. Jeśli nie będzie wniosku Radnych o materiały w 

formie elektronicznej to będą musiały być one przekazywane w wersji papierowej. Na życzenie Radnego 

materiały będą też mogły być w formie papierowej; 

 

 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej w Barczewie 

zamknęła obrady II/2018 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

 

     Protokołowała:       Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka              /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


